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 !שלום לכולם

 

 כנס ביוזמת התנועה הקיבוצית –שיווקיבוץ 

ממלאי תפקידים בתחומי הצמ"ד והקליטה בקיבוצים כמאה 

ובמועצות האזוריות מכל רחבי הארץ הגיעו ליום העיון 'שיווקיבוץ', 

ביוזמת מח' צמיחה ופיתוח קהילה של התק"צ. יום העיון נולד מצורך 

קיבוצים רבים שמתמודדים עם חסמים מגוונים  -שעלה מהשטח 

אלי, ומצב ביטחוני לא הנוגעים לקליטה, וביניהם מיקום פריפרי

הקליטה לחברות מלאה,  -יציב, אך ישנו אתגר אחד המשותף לכולם 

ממדית שדורשת חשיבה, כיצד לבנות אותה -"חבילה" מורכבת ורב

נכון ולשווק אותה. המשתתפים נפגשו עם ידע ותוכן עכשווי ורלוונטי  

וגם זכו ללמידת עמיתים במעגלי דיון, מתוך אמונה שחלק נכבד 

תחות להצלחה נמצא בידי העוסקים בקליטה. תכני היום גובשו מהמפ

על ידי צוות היגוי מהתק"צ בשיתוף מורדי שבט. היום נפתח בסקירת השינויים שעברו על הקיבוצים בעשורים האחרונים 

יבי והשפיעו על מאפייני הקליטה )ניר מאיר(. בהמשך הוצגה מגמת הצמיחה בקליטה לחברות מלאה בעשור האחרון ומרכ

במיתוג ותדמית הקיבוץ, קהלי יעד  -הליבה בתהליך הקליטה מוצלח. היום כלל הרצאות מקצועיות שעסקו בתהליך השיווקי 

יאיר פז, הציג כללי עשה ואל תעשה ביחסי הציבור  -סידי(. דובר התק"צ -וכלים מגוונים וחשיבה מחוץ לקופסה )מירב ויס

מפגשים  12 -וכן קורס צמיחה וקליטה במרחב הכפרי במרכז האקדמי ספיר.ודברור בתהליך הקליטה. בתוך כך בקרוב מת

 שבועיים שיעסקו בידע וכלים מקצועיים לתחום הקליטה והצמיחה. פרטים אצל מנהלי הקהילות ובאתר הקבה"ד והתקצ.

 

 השדה הפוליטי

כשבועיים וחצי לבחירות השלישיות והקמפיין של המפלגות בשטח מתגבר. השבוע 

לסיור באוגדת עזה, עצר שר הביטחון נפתלי בנט, לסיור קצר במכינת צהלי  בדרכו

שבעין צורים, למפגש עם הצוות ושיחה עם הצעירות. איילת שקד ושירלי פינטו 

מימינה, נפגשו עם חברים מעלומים ומסעד, בהשתתפות תמיר עידאן, ראש 

ום ולדבר גם י –המוא"ז שדות נגב, כדי לשמוע את אתגרי ה'מצב' וצרכי היום 

פוליטיקה. בין היתר עלו נושאים כמו הרבש"צים, תמיכה בחוסן ובצורך המתגבר 

של טיפול בילדים ונוער, נוהל הפיצויים, נושאי חקלאות, משק ועסקים. החברים 

הדגישו בפני שקד את הצורך בסיוע רציף לעוטף, ובנוכחות קבועה ומתמשכת של 

ביטחון, החוסן וההתפתחות של ההתיישבות נציגי ימינה )ומפלגות אחרות( למען ה

בגבול. שרה ב"ק נפגשה עם חברים בשדה אליהו ובסעד, אופיר סופר הצטרף 

לסיור התאחדות חקלאי ישראל בעמק המעיינות, ובצלאל סמוטריץ' פגש את חניכי מכינת יונתן בעלומים. במקביל בכמה  

י יעלון, צביקה האוזר, יועז הנדל(, בכפר עציון, חילי טרופר חברי סיעת תלם )בוג –מיישובנו סיירו חברים מכחול לבן 

ויועז הנדל נפגשנו עם חניכי מכינת יונתן בעלומים. כאמור, יש לנו סיכומים מקדימים על שיתופי פעולה בנושאים השונים 

הלאומיים  עם חלק מחברי הכנסת האמורים. אנו מקווים שהפעם סופסוף תקום ממשלה בישראל, שתיגש לעסוק באתגרים

 הגדולים העומדים בפני כולנו. 
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 מדווח גיל הס: –מאגף כלכלה 

, זכינו להציג את התאחדות חקלאי ישראלבסיור משמעותי של 

הפעילויות היפות שמתרחשות בקיבוצי התנועה שבעמק המעיינות. 

בסיור בו השתתפו בין השאר גם צביקה כהן סמנכ"ל השקעות 

יר סופר מימינה, ניכר היה במשרד החקלאות, וחה"כ אופ

שהמשתתפים קשובים מאוד, לומדים את השטח ומתרשמים 

מהעשייה היפה ב'ביו בי', ב'גזר שלוחות', בחוות עדן ובחוות הרוח 

חממת התבלינים מרשים בשדי תרומות. יחד עם -בגלבוע, וממפעל

מחיר המים,  -העלאת הבעיות איתן אנו כחקלאים מתמודדים זמן רב 

ניכר שהמגע הבלתי  -ובדים בכלל ועובדים זרים בפרט, וכן הסמיכות לגבול והצורך בשמירה על ריאות ירוקות סוגיית הע

 אמצעי עם העמק ואנשיו, יצר אפקט חזק ומשמעותי.

איש ואישה את קורס  40-השבוע סיימו כ – קורס דירקטורים

דירקטורים הראשון של תנועת הקיבוץ הדתי בשיתוף איגוד 

הקיבוצית, וקיבלו תעודה רשמית. בזכות הכנסת התעשייה 

האורחים של שדה אליהו, קיימנו את הקורס במבנה של 

הייתה זו גם  -פרויקט 'הביתה', המרשים והמאובזר, וכבונוס 

הזדמנות להיחשף למקום ולפעילות שמתרחשת בו. המשתתפים 

זכו לכיבוד מפנק של 'קפה בשדה' ולקורס מקצועי שבהחלט 

מקשת ומבית רימון, מלביא וכמובן מהעמק, וממגוון  -פיות. המשתתפים באו ממגוון קיבוצי ויישובי הצפון ענה על הצי

תושבים, חברים וגם בני הקיבוץ הדתי. נוכחנו מהמשובים לאורך  –תפקידים במפעלי הקיבוצים ובשדרת ההנהגה הכלכלית 

ונה, מחומר מעניין שהונגש בצורה מקצועית וטובה הדרך כי כולם נהנו מקורס מקצועי מאוד עם מרצים מהשורה הראש

 ומסיכומים שנשלחו מיד בתום כל מפגש, ויצאו עם חווית למידה ברמה גבוהה מאוד. תודה לכל השותפים ליוזמה ולביצוע.

יוע ממשיך את פעילותו בקיבוצים ומעבר לסיוע בנושא של הלוואות בניה, השבוע נפרצה דרך גם בס צוות המימון התנועתי

לאחד מקיבוצנו בקבלת הלוואה עסקית גדולה, בתנאים שחסכו לאותו קיבוץ כסף רב. הרעיון על פיו עבד הצוות הוא 

שהקיבוץ מקבל הצעות הלוואה דרך הסניף המקומי, ובמקביל צוות המימון מנסה לטייב את ההצעה מול ההנהלות הבכירות 

עותית התאפשרה בזכות עבודה מקצועית ונמרצת של צוות המימון של הבנקים )כולל גופים חוץ בנקאיים(. התרומה המשמ

עד להצעת הלוואה טובה באופן משמעותי. אנו מזמינים קיבוצים נוספים שעומדים לקחת הלוואות ו/או פועלים להיטיב את 

 תנאי האשראי ו/או לעשות סדר בעמלות הבנקאיות, לפנות לצוות ולהיעזר בו.

שבוע עם ההנהלות העסקיות של שדה אליהו ושל בית רימון, במסגרת ביקורי אגף הכלכלה  התקיימו ה מפגשים שבשגרה

התנועה מנסה לבדוק איפה וכיצד ניתן לסייע בפתיחת  -שבהם מצד אחד, הקיבוץ משתף בנתונים הכלכליים, ומן הצד השני 

 חסמים ובשיתוף של ידע נצבר.
 

 לא עוד דייט בבית קפה!

נפגש לערב בסדנה של מלכה הלוי   22.2.2020במוצ"ש כ"ז שבט תש"ף, 

בטירת צבי, ערב של כיף, מוזיקה, אוכל ויצירה )פשוטה, שלא דורשת כשרון 

בכלל(. הערב מיועד למחפשים ולמחפשות זוגיות מרקע מסורתי ודתי, )כרגע 

(. מבנה הערב מאפשר מפגש טבעי וחברי, ובמקום עוד 25-35מוגבל לגילאי 

הלא היא אסתר פורשר  –מגוון קשרים חדשים והזדמנויות. כל הזכויות לקונספט מגיעות לאסתריקה  דייט בבית קפה, יוצר

האגדית מבארות יצחק, שקיימה כבר שני מפגשים מוצלחים כאלה אצלה בסדנה, בהם היה צריך 'לגרד' את המשתתפים 

שיך ביוזמה ולהאמין שגם בצפון ידעו בשעות הלילה הקטנות... מה שבהחלט מעיד על הצלחה, ומדרבן אותנו כתנועה להמ

 ( ותקבלו שת"פ מלא!052-3749310 –להפיק מהיוזמה את המיטב. רוצים לקיים ערב כזה גם אצלכם? צרו קשר )ריבה 
 

 שבת שלום, 
 

 מיתי פורת וחברי המזכירות הפעילהא


